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לכבוד:

מרדניאלארז

כרכור-מועצהמקומיתפרדסחנה-מהנדסהמועצה

הנדון:שביללהולכירגלבאיזורהמוגדרשמורתטבע.

א.נ

להסדירשביללהולכירגלבסמוךכידועלךכברמס'שניםישנהבקשהמתושבישכונתנוהפרדסים

לרח'החשמונאיםומשםלביה"סמרחבים.למקווהשיאפשרמעברנוחובטוחמהשכונה

שבילכזהאומנםקיים)ואפילוישנושילוט(,אךבשלהיותו"לאחוקי"המועצהמתנגדתלסדראותו

,מלבדמעברזהאיןכיוםכלדרךנוספתלהגיעלביתהספרמלבדדרךהכבישהמקשרביןהאתרוג

עלהכבישעלכלהמשתמעמכך.לחשמונאיםשחסרהבומדרכהמסודרתדברשמחייבהליכה

נושאהשבילעלהכמונושאיםנוספיםהקשוריםלשכונהבכלפגישהשהתקיימהביןועדהשכונה

למועצה,וכמומרביתהנושאיםגםהואנשארבגדרהבטחהשהנושאיטופל,אךהמצבנשארכפישהוא

אומעשביה ,ומכשולים בדרךולהסתכן בפציעה והילדיםנאלציםלבחורביןהליכהבשביל"לאחוקי"

.ולהסתכן בפגיעה מרכבים חולפיםלחילופיןלבחורלבצעעיקוףבכבישהמקשר

בפגישההאחרונהסוכםשהנושאיבחןשובלאחרסיורעבודהשיבצעבמקוםעוזרהמהנדסיוסיימיני,

להקמתשבילזהואכןבסיורנאמרלנושמדוברבשטחציבורי,וישצורךלבצעבקשהלאישורמהועדה

הליךזההיהכבר,וזהוהליךארוךובעייתי.מיותרלצייןשאםהדברהיהנעשהכברלפנימס'שנים,

מסתייםוהיהשבילמסודר.

והתבררלנומבדיקהפשוטהבניגודלפעמיםהקודמות,החלטנוגםאנולבדוקאתסטטוסהשטח

שטחזהמוגדרכשמורתטבעולאכשטחציבוריכפישאתםבאינטרנטבאתרהועדההמקומיתשומרוןש

טועניםכברמס'שנים.בפגישההאחרונהשלנועםיוסיהעלנובפניואתהסוגיה,הכיצדהמועצהלא

יודעתששטחזההואשמורתטבעולאשטחציבוריכפישהיאטוענת.יוסיהבטיחלבדוקוהיוםקבלנו

.7811בעובנייתהמקווהבמקוםנעשהבאישורחריגמאתהתשובה,אכןמדוברבשמורתט

צרלנולגלותשובשהמועצהכשלהבדרךהפעולהשלה,כמובנושאהמיםשהתעקשתםשהמיםנבדקו

בשכונה,הכיצדהמועצהלאיודעתמהסטטוסהשטחיםבאחריותה,איננימצפהשכלסנטימטרבישוב

שאתםנותניםתשובה,תבדקוקודםאתהנושאלעומק!!!תדעובעלפה,אבלאניכןמצפהשלפני

כלההתנהלותהקשורהלשכונהשלנולוקהבחסר,אךכלפעםישבנוניצוץשלתקווהשזהומרגעזה

,אנונאלציםלגלותשדווקאהמועצה.אךאנחנומתאכזביםמחדשוהלאההדבריםיתחילולהסתדר

תמלאכתה.אםהדברכךמהלנולהליןעלחברהפרטיתשאמורהלדאוגלתושביה,פשוטלאעושהא

,עלהקבלןשבנה,ואפילועלהועדההמקומית.כמומשאבימים

לסיכום,אנחנודורשים:

 טיפולמיידיבהסדרתשבילהליכהמסודרלילדים. (א

 הקמתמדרכהמסודרתבסמוךלכבישהממשיךלפדויים. (ב

בברכה,

עמוסדדון

דסיםבשםועדנוהפר


